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Algemeen jaarverslag 2022 

Algemeen 

 

Beste Dorpsraad leden, ook 2022 is een goed jaar geweest voor de Dorpsraad die zich ondanks 

Corona heeft kunnen inzetten voor een mooier en beter Nieuw Vennep. De groep vrijwilligers 

verantwoordt haar taken in het bijgevoegde jaarverslag en ik ben trots op de toewijding en 

vrijwillige tijdsbesteding van alle leden. Gelukkig is iedereen gezond en wel de corona periode 

doorgekomen. 

 

We hebben onder grote belangstelling ons 65-jarig bestaan gevierd op het Harmonieplein. Onder 

mooie woorden van Wethouder Steffens van de Water zijn alle Dorpsraad vrijwilligers bedankt 

voor hun inzet door de Vennepers.  

 

Er zijn wel wat zorgen voor de Dorpsraad met betrekking tot de commissie Dierenvreugd; de 

impact van Covid op de beschikbare vrijwilligers is groot en we zien dit terug in de hoeveelheid 

evenementen die georganiseerd kunnen worden. 

 

Bestuurlijk 

Rekening houdende met de corona beperkingen hebben wij zo goed als kwaad bijeenkomsten 

georganiseerd. Fysieke bijeenkomsten zijn afgewisseld met online bijeenkomsten zowel voor onze 

vergaderingen alsmede de overleggen met de gemeente.  

 

 

Commissies 

In 2022 hebben de Dorpsraad en/of de diverse commissies (commissie Groen en Grijs, commissie 

Jeugd Veiligheid Cultuur, commissie Dierenvreugd, Koepelcommissie) offline en online vergaderd. 

 

 

Extern overleg 

 

De geplande overleggen (Gebiedsoverleg en Beheer&Onderhoud) zijn op reguliere wijze 

doorgegaan. Hierbij besteedt de Dorpsraad aandacht aan de Dorpsraad 2.0 punten waaronder het 

Centrum nog steeds het belangrijkste thema is voor de Dorpsraad. Wij brengen dit actief onder de 

aandacht zowel op ambtelijk als op het politieke niveau bij de raad in Hoofddorp.  

 

 

Commissieleden: 

 

Jeugd, Veiligheid en Cultuur (JVC): 

Piet Kwak (voorzitter), Corrie van Breemen, Ben Haspels en Frans Engelander. 

 

Groen en Grijs (G&G): 

Peter Bootsman (voorzitter), Frans Engelander, Ben Haspels, Cees Keur, Willemijn van 

Klingeren, Lyda Rodenhuis, Mart van Staveren, Han Warning 

 

Dagelijks Bestuur: 

Martijn Schouten (voorzitter), Louise van Zandvoort (secretaris), Marc van Staveren  

(penningmeester), Piet Kwak en Peter Bootsman 
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Financieel jaarverslag 2022 

Inleiding  

Stichting Dorpsraad heeft ook over 2022 een gedegen resultaat. Ondanks de (afnemende) 

beperkingen die COVID-19 op ons allen heeft gelegd, heeft de Dorpsraad een impact kunnen 

maken die de de participatie en leefbaarheid heeft bevorderd.  

Hoogtepunt van 2022 was het feest ter ere van het 65-jarig bestaan van de Dorpsraad Nieuw-

Vennep. Dit uitgestelde feest uit 2021 was een groot succes. Daarnaast ook de vele activiteiten die 

zijn ondernomen om in het Centrum het gevoel van samen te bevorderen (banners), verbeteren van 

de Symfonie (aankleden leegstaande winkels) en kerstversiering.  

Vrienden van Nieuw-Vennep  

Van groot belang voor Dorpsraad zijn de vrienden van de Dorpsraad. Deze vrienden geven een 

solide basis en erkenning aan het werk van de Dorpsraad. De vrienden hebben in 2022 in totaal 

EUR 1.343 gedoneerd waardoor de totale schuld aan de vrienden is toegenomen tot een totaal van 

Euro 14.672  

Overschot & Tekort  

2022 laat een klein resultaat overschot zien van EUR 286. Het resultaat is toegevoegd aan de 

algemene reserve. De positieve financiële ontwikkelingen en continue steun van de Vrienden van 

Nieuw Vennep laten wel toe om jaarlijks investeringen te doen ten behoeve van de participatie en 

leefbaarheid in Nieuw Vennep. De jaarlijkse subsidie van Gemeente Haarlemmer is de afgelopen 

jaren verminderd tot een niveau waarbij er geen ondersteuning is voor culturele activiteiten. 

Algemene reserve  

De totale aanwezige Liquide middelen zijn EUR 26.616 De algemene reserve is voor 

resultaatbestemming EUR 2.307. Het positieve bedrijfsresultaat zal worden toegevoegd aan de 

algemene reserve.  

Aanbevelingen  

De financiële situatie toont een grote mate van continuïteit aan van Stichting Dorpsraad. De 

reserves laten het toe om meer middelen aan te wenden voor verbetering van Nieuw-Vennep.  
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Jaarverslag 2022, commissie JVC, Jeugd, Veiligheid Cultuur 

 

De commissie heeft 7x overlegd, waarvan 2x digitaal en 5x in de Rank. 

 

Het is niet gelukt om nieuw leden te werven. Wel heeft de amateur kunstschilder Dennis Pfeill 

enige malen deelgenomen aan ons overleg, maar zijn interesses liggen dichterbij de kunst, hij is 

wel lid geworden van de door JVC opgerichte “Nieuw-Vennep kunstdorp groep”.  Deze 

commissie waarin JVC participeert overlegt regelmatig en heeft intussen 10 leden. Tijdens het 

Venneperfestival hadden zij een eigen “Cultuurdorp”. 

 

Jeugd: evenals 2021 vraagt de jeugd (overlast) ook in 2022 aandacht in Nieuw-Vennep. Het gaat 

dan om, overlast bij speelplaats “de kleurentuin” hangjongeren in de Symfonie en laat overlast 

op het Harmonieplein. Commissielid Ben participeert in de verschillende overleggroepen. 

 

De bloembakken op het Venneperplein waren een kleurrijk succes, jammer dat het hout van de 

bakken een beperkte houdbaarheid had. De kerstversieringen en hanging baskets hebben met 

steun van de DR, BIZ en ONVZ het dorp verfraaid. 

 

De commissie “Kunstwerk openbare ruimte”, deze ook door JVC opgerichte commissie werkt 

momenteel samen met de door de gemeente gesteunde Klankbordgroep, om subsidie te 

verkrijgen voor een Kunstwerk in de openbare ruimte in Nieuw-Vennep. 

 

JVC heeft ook zijn inbreng gegeven voor DR 2.0 met een paragraaf “sociale cohesie” en onze 

visie op “participatie”. 

 

De, door Corona verlate, viering van het 65 jarig jubileum tijdens het Venneperfestival op het 

Harmonieplein was goed geslaagd, en een goede PR. 

 

JVC heeft via de contacten in de “Nieuw-Vennep kunstdorp groep” 2 lokale kunstenaars bereid 

gevonden om de decoratie van onze Social sofa een professioneel en herkenbare Vennepse  

uitstraling te geven. 
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Jaarverslag 2022 commissie Groen en Grijs  

Leden van de commissie: Mart van Staveren, Frans Engelander, Willemijn van Klingeren, Han 

Warning, Ben Haspels, Lyda Rodenhuis, Cees Keur , Tessa Bouterse      Peter Bootsman. 

 

De commissie heeft acht keer vergaderd en mocht Tessa Bouterse en Cees Keur als nieuwe leden 

verwelkomen. 

Waar hebben we ons mee bezig gehouden? 

We hebben een reactie op de zienswijze geschreven van: 

● MER Park21  

● Nieuwe Kom 

● Verkeers Structuur Plan (VSP)  

Enkele leden van de commissie namen deel in klankbordgroepen van de gemeente. 

● Bols Pionier 

● Welgelegen (verduurzamingsproject) 

● Nieuw-Vennep West 

Grijs 

Fietspaden 

Veel aandacht hebben we gevraagd voor verbetering van de fietspaden. Dit heeft er toe geleidt 

dat er vanaf september een extra team van de Waterwolf een gedeelte van de fietspaden in 

Linquenda heeft vervangen (ander gedeelte staat in de planning). 

Stukken van het Noorderdreef fietspad zijn aangepakt en van het  fietspad langs de Zuiderdreef 

is het asfalt vervangen wat omhoog kwam door de wortelopdruk van bomen. 

VSP 

Voor de VSP hadden we de fietsersbond Haarlemmermeer uitgenodigd en zij hebben hun 

zienswijze over fietsroutes in de Nieuwe Kom met ons gedeeld.  De uitkomsten van dit gesprek 

zullen door ons verwerkt worden als VSP en de Nieuwe Kom meer vorm wordt gegeven en er op 

detail gewerkt gaat worden. Omdat we een duidelijke mening over de verkeersstroming in het 

centrum hebben, is er samenwerking gezocht met de BIZ centrum en de OVHZ. Deze 

samenwerking heeft geleidt tot een gezamenlijk optrekken in de VSP en een gezamenlijke  

indiening van een reactie op het gehele plan. Behandeling en inspraak wordt in Q1 2023 

verwacht. 

In 2022 hebben we ook een aantal zaken van ons lijstje kunnen schrappen:  

● Sloop van oude kleuteropvang Zwanenwater 

● Sloop van de oude Opmaatschool bij de hockeyvelden  
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Groen 

 

Herfstpark  

Het Herfstpark wordt na een lang traject uiteindelijk aangepakt en omwonenden zijn daar bij 

betrokken. In 2023 moet het budget goedgekeurd worden en kan het worden aanbesteed.  Een deel 

van de bestrating zal weggehaald worden en beplanting en verlichting zal worden aangepast. 

 

Vliegerweide 

Uiteindelijk werd in 2022 invulling gegeven aan de ontwikkeling van de Vliegerweide. 

In 2023 zal de laatste hand worden gelegd en worden opgeleverd. 

 

Bomen Spoorlaan 

De bomen langs de Spoorlaan maken een trieste indruk en zijn ons al jaren een doorn in het oog. 

Na onderzoek blijkt de grond langs de Spoorlaan ongeschikt voor het type boom wat er nu staat. 

Gemeente heeft de herplant welke in 2022 zou plaats vinden door budgettaire reden verschoven 

naar 2023.  

 

Overleg met gemeente 

Elke 2 maanden hebben we overleg met gebiedsbeheer van de gemeente. Naast deze digitale 

meeting hebben we goed contact met elkaar om tussentijds  van gedachten te wisselen of 

dringende zaken onder de aandacht te brengen en op te lossen. 

Ook dit jaar hebben we kleine zaken op groen en grijs gebied kunnen oplossen door zelf 

meldingen bij de gemeente te maken via de website en melding Openbare ruimte. 

 

Toekomst 2023 

● Voortzetting overleg in klankbordgroepen, naar verwacht zal in begin 2023 een 

bewonersbijeenkomst worden gehouden voor de plannen van Welgelegen. 

● Ontwikkeling Nieuwe Kom o.a.de vergroening van het Harmonieplein wat een onderdeel 

van de Nieuwe Kom is 

● Uitrol verdere ontwikkeling verkeer (VSP).  

● We blijven aandacht vragen voor verbetering van bestrating van de fietspaden en trottoirs . 

● Park21, wordt in Q1 2023 behandeld in de raad 

● Monitoring uitvoering van de gemaakte afspraken met de gemeente 
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Commissie Dierenvreugd: jaarverslag 2022 

Algemeen 

Medio 2017 heeft de Stichting Dorpsraad Nieuw-Vennep het bestuur van de voormalige “Stichting 

Vriendenkring van kinderboerderij Dierenvreugd” overgenomen en de naamgeving omgezet in 

“Stichting Dierenvreugd”.   

De Dorpsraad heeft tegelijkertijd de commissie Dierenvreugd in het leven geroepen met als doel 

alle benodigde activiteiten uit te voeren die er voor zorgen dat de kinderboerderij voor de eigen 

“bewoners”, zijnde de beheerders en de cliënten van Ons Tweede Thuis (zij zijn verantwoordelijk 

voor de exploitatie/beheer van de kinderboerderij) en voor alle bezoekers groot en klein, oud en 

jong een fijne (be)leef- en werkomgeving is en blijft.   

Het jaar 2022 is een moeilijk jaar geweest. Dit jaar zijn we eindelijk verlost van corona, maar er is  

nog wel de vogelgriep die ervoor zorgt dat een deel van de kinderboerderij afgesloten blijft. De 

inzet van vrijwilligers is een groot probleem geworden. Hierdoor zijn er slechts een beperkt aantal 

kleine activiteiten georganiseerd en alleen de kleine, hoognodige klussen uitgevoerd. 

 

Commissie Dierenvreugd 

De commissie bestaat uit : Eric van Haeringen (voorzitter), Marc van Staveren, Michiel 

Schreinders, Mart van Staveren en Cor Bouterse. Cor is dit jaar toegetreden tot de commissie. We 

komen iedere drie maanden bij elkaar.  Onder de commissie valt het activiteitenteam.  De 

bouwcommissie is opgeheven. “Bouwklussen” worden door de commissie zelf opgepakt. 

 

Activiteitenteam 

Het team bestond uit vijf leden. Eric van Haeringen en Rachelle Marsbergen hebben de commissie 

verlaten. Er hebben zich twee nieuwe leden gemeld. Door persoonlijke omstandigheden van enkele 

leden was het team nooit op volle sterkte waardoor alleen het lentefeest georganiseerd kon worden. 

Andere kleine activiteiten zijn georganiseerd door de beheerders van de kinderboerderij. 

In het najaar is besloten geen Halloween en kerstmarkt te organiseren maar alles in te zetten op het 

werven van vrijwilligers. Helaas is dat, mede door dezelfde persoonlijke omstandigheden en het 

weer afhaken van de twee  nieuwe leden, niet van de grond gekomen. Dat maakt dat het 

activiteitenteam in de huidige vorm geen activiteiten kan organiseren.  

 

Bouwcommissie 

De commissie bestond uit Cor Bouterse, Michiel Schreijnders en Henk Zethof. Deze is opgeheven 

en Cor is toegetreden tot de Commissie Dierenvreugd. Michiel was hiervan al lid. In 2022 zijn er 

nauwelijks klussen gedaan. Dit kwam door een combinatie van factoren: corona, vogelgriep, 

waardoor een deel van de kinderboerderij gesloten bleef en het tekort aan vrijwilligers. 

 

Vrijwilligers 

De administratie van de vaste vrijwilligers die regelmatig iets doen voor de kinderboerderij wordt 

gedaan door de kinderboerderij zelf. De volwassenen hebben een VOG.  Bij activiteiten worden 

extra vrijwilligers ingezet.  Dit jaar is de inzet van vrijwilligers zeer beperkt geweest omdat er 

nauwelijks activiteiten georganiseerd zijn wat weer kwam door te weinig vrijwilligers. 

 

Donateurs/giften 

Eind 2022 hebben we 524 ‘donateurs’. Maar in werkelijkheid zijn er 230 mensen die een bedrag 

aan ons overmaken. Dat is 44% (eind 2021 was dit 45%). De donateurs die geen donatie doen 

blijven wel in ons bestand zodat ze de nieuwsbrief blijven ontvangen.  
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Naast donateurs hebben we nog een aantal speciale giften ontvangen: 

● Hudivo Diervoeding BV:  voer knaagdieren 

● Facility Service:   veegmachine 

● Paddockplaatshop:   60 paddockplaten voor pony- en konijnenverblijf 

● P.C.Honcoop:   € 1.000 

● Restauratiegroep Meerhistorie:  partij stro 

● Rabo Clubsupport:  € 2.950,44 voor vervanging dak pluimveeverblijf 

 

Nieuwsbrieven 

Er zijn drie nieuwsbrieven verstuurd: oproep vrijwilligers, deelname Rabobank Clubsupport en een 

algemene nieuwsbrief. 

 

Sponsoren 

Er is een grote groep van sponsoren die ons het hele jaar bijstaan in de vorm van gratis leveren van 

goederen en diensten zoals bouwmaterialen, machines voor grondwerk en personen die hand- en 

spandiensten verlenen. Daarnaast zijn er sponsoren die ons bij een activiteit helpen.   

Specifiek te benoemen is de jaarlijkse actie “Rabo Clubsupport” van de Rabobank waar we aan 

deelnemen. In 2022 leverde dit € 2.950,44 op!  

 

Financieel 

De financiële situatie is goed. Zowel op de lopende rekening als spaarrekening is voldoende saldo. 

Maar we blijven afhankelijk van donateurs, giften en sponsoren. Mede omdat we als uitgangspunt 

hanteren dat het deelnemen aan de activiteiten altijd gratis is zodat iedereen er gebruik van kan 

maken. Financiële details komen terug in het jaarverslag van de penningmeester van de Dorpsraad.  

 

 

 


